
Kłobuck, dnia 23 stycznia 2025 roku 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Edukacji Publicznej, 

Ochrony Zdrowia, Polityki  

Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki 

Protokół nr 1/2025 

1 Posiedzenie w dniu 23 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2025 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Kasprzyk 

2. Ewelina Kotkowska 

3. Andrzej Sękiewicz 

4. Anna Siedlaczek 

5. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie prawomocności. 

 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk otworzył posiedzenie Komisji. Powitał  wszystkich   

przybyłych  na  komisję. Oświadczył, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest 

kworum, zatem obrady są prawomocne. 

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7/2024 z dnia 17.12.2024 r. /projekt protokołu został 

umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP 

bip.gminaklobuck.pl /  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 7/2024 z dnia 17.12.2024 r. /projekt protokołu został umieszczony na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP bip.gminaklobuck.pl / .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Kotkowska 

 



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 115/X/2024 

z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2025.  

 

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk zapytał, co spowodowało wprowadzenie zmian w 

Harmonogramie? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że: wzrost kosztów utrzymania działalności 

Stowarzyszenia Atol i ZHP; udzielenie wsparcia nowo powstałemu podmiotowi sportowemu.  

Radny M. Wojtysek zauważył, że w porównaniu do poprzedniego okresu kwota, która 

pozostała z „Rezerwy do dyspozycji Burmistrza na działalność profilaktyczną” nie jest zbyt 

wysoka.  

 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, co ma wpływ na kwotę rezerwy. Poinformował, że 

rezerwa może zostać zwiększona.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

115/X/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2025.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

5. Sprawozdanie z pracy Komisji w 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk zapoznał członków Komisji ze sprawozdaniem.  

Komisja przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji za 2024 r. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
  

Przewodniczący Komisji 

Tomasz Kasprzyk 



 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


